

# 立法會 *Legislative Council*

立法會CB(3) 54/14-15號文件

檔 號： CB(3)/M/MR  
電 話： 3919 3300  
日 期： 2014年10月15日  
發文者： 立法會秘書  
受文者： 立法會全體議員

---

## 2014年10月29日的立法會會議

### 根據《立法會(權力及特權)條例》動議的議案

梁君彥議員將於2014年10月29日的立法會會議上，根據《立法會(權力及特權)條例》動議一項議案。現附上該議案，供議員考慮。

2. 立法會主席已指示應按所交來的原有措辭印載在立法會議程上。

立法會秘書

(梁慶儀代行)

連附件

**2014年10月29日的立法會會議**  
**梁君彥議員根據《立法會(權力及特權)條例》**  
**動議的議案**

**議案措辭**

本會委任一個專責委員會，以對自今年9月28日在多區發生的大規模違法佔據道路事件進行全面調查，包括其組織策劃、資金來源、引起的公共秩序及安全問題、對本港各方面造成的影響、政府的處理手法，及其他一切相關事宜；而該委員會在執行其職務時獲授權根據《立法會(權力及特權)條例》(第382章)第9(2)條行使該條例第9(1)條所賦予的權力。

(Translation)

**Motion to be moved by**  
**Hon Andrew LEUNG Kwan-yuen**  
**under the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance**  
**at the Council meeting of 29 October 2014**

**Wording of the Motion**

That this Council appoints a select committee to conduct a comprehensive inquiry into the incident of the breaking out of large-scale unlawful occupation of roads in a number of districts since 28 September this year, including its organization and planning, funding sources, the public order and safety problems caused by the incident, the impacts on various aspects of Hong Kong, the Government's handling of the incident and all other related issues; and that in the performance of its duties the committee be authorized under section 9(2) of the Legislative Council (Powers and Privileges) Ordinance (Cap. 382) to exercise the powers conferred by section 9(1) of that Ordinance.